
國立中科實驗高級中學 114學年度  

IBSC Winter Concert  

【活動資訊】 

Event活動主題 ｜Winter Concert 冬季音樂會 

Location活動地點｜International Conference Hall (4F Library) 圖書館大樓四樓國際會議廳  

Organizer主辦單位｜IBSC國立中科實驗高級中學雙語部  

Date&Time活動日期｜2025/12/22 18:00-20:30; 114年 12月 22日（一）下午 18:00-20:30 

Brief Schedule 當日行程:  

17:30-18:00 開放家長入校; 優先開放新大樓地下室停車場，停滿後再停圖書館外停車場。Parents are 

welcome on campus. Parking will be available in the new building basement first, and then in the library 

parking area once it is full. 

18:00- 20:30 冬季音樂會 Concert Begins. 

~~感謝您的參與 Thank you for joining us. ~~ 

【Parking Information 停車資訊】 

1. The school will open the New Campus underground parking lot and the Original Campus ground-

level parking lot (see Appendix 1). After 17:30 p.m., priority will be given to parking in the Elementary 

Department/ IBSC underground parking lot. Once it is full, vehicles will be directed to the Original 

Campus ground-level parking lot. 

2. Please follow the instructions of the staff directing traffic. Due to limited parking spaces, we kindly 

encourage parents to carpool or ride scooters whenever possible. 

3. Additionally, the Zhanche Park parking lot, which is a 3-minute walk from the campus, is also available. 

Parents are encouraged to use this parking option. 

1. 校園開放新大樓地下停車場及原校區平面停車場，(如附圖 1)，於 17:30後優先開放國小部/雙語

部新大樓地下停車場，待車位滿會再引導至原校區平面停車場停放。 

2. 敬請遵從交管人員指示停放車輛，車位有限，請家長盡量共乘汽車或騎乘機車。 

3. 另提供戰車公園停車場(步行 3分鐘)，敬請家長善加利用。 

【Campus Entry Routes入校動線】 

1. Parents parking in the new campus basement may use the stairwell to reach the first-floor green corridor 

and then walk across the playground to the International Conference Hall on the 4th floor of the library. 

2. Parents who park at the Zhanche Park parking lot may enter the New Campus building through the New 

Campus main gate. 

1. 停放新校區地下停車場的家長可從地下室唯一梯間直接走樓梯至一樓綠色穿堂並穿越操場至圖書

館四樓國際會議廳。 

2. 停放戰車公園停車場的家長可從新校區校門進入大樓。 



 

Underground parking 

entrance 

地下停車場入口 

 

The New Campus Main 

Gate 

新校區大門 

 

The only staircase in the 

underground parking lot 

(located in front of  

No. 58) 

地下停車場唯一梯間

(58號前) 

 

The Green Corridor 

綠色穿堂 

 

 

Appendix 1附圖一 

 

【Additional Information其他參考資訊】 
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